
Referat Hedmark skytterkrets 14.2.19 kl.18.00  

Tilstede: Ida Frydenlund, Esten Murbreck, Svein Rusten, Tor Egil Mauseth, og Ida Sofie Vasaasen  

 

1. Budsjett 2019 

Alle medlemmer skal regnes som aktive, uavhengig av aktivitetsnivå. Dette har ført til noen 

misforståelser under rapportering, da skyting her er i en særskilt stilling.  

 

Budsjettforslaget ligger som egen excel-fil under innkallingen til kretsting. 

Den største økningen i utgifter kommer i form av støtte til enkeltskyttere og klubber. 

Budsjetterte midler økes fra 80000kr i 2018 til 120000kr i 2019. 

 

Hvem skal støttes, hvordan skal disse midlene fordeles? 

Rekruttering, støtte til klubber for at disse kan driftes på en bedre måte og bidra til økt 

rekruttering igjen.  

Kan støtte NM-arrangementer, kretssamlinger, konsulent/arkitekthjelp i forkant av 

anleggsbygging. Statuttene for støtte er oppdatert i henhold til diskusjonen rundt dette. Ida 

V. legger ut oppdaterte statutter for økonomisk støtte på skyting.no. 

 

2. Fastslå dato kretsting 

25.3.19 kl.19.00-21.00 

 

3. Forberedelser til kretsting. 

Regnskapsfører er ferdig med regnskapet og det skal revideres.  

Ida F. holder tak i regnskap og revisjonsrapport og fremskaffer elektronisk kopi av dette. 

Ida V. sender ut innkalling til alle klubber per e-post og en påminnelse ei uke på forhånd. 

Samt årsberetning pistol.  

Esten syr sammen beretningene og sier noe generelt om året, samt orienterer forbundet om 

dato for kretstinget.  

Tor Egil skriver årsberetning på viltmål og kontakter Tom Haakonsen for å få en statusrapport 

fra haglemiljøet. 

Bjørn skriver årsberetning rifle 

 

4. Status valgkomite 

Leder av valgkomiteen har flyttet og kan ikke følge opp vervet. Cato Nordsveen er kontaktet 

og informert om dette.  

 

Leder og kasserer på valg i år. 

 

Ny valgkomite, Esten forespør disse om de er interessert. 

Cato Nordsveen som leder? 

Bård Thuve? 

Vidar Moi? 

Rifleperson? Glåmdalsrepresentant. 

 

5. Eventuelt 

a. KM-medaljer 



Kretsen dekker alle medaljer for alle ungdomsklasser og juniorklasser. De resterende 

medaljene må klubbene dekke selv.  

b. KM og arrangering 

Namnå PK tar felt KM fin og grov. 

Ida V. forespør Rena om de kan arrangere felt KM i magnum 1 og magnum 2. 

 

c. Stein Vidar Amundsen 

Ligger rett under landslagsnivå, men mangler klassifisering som SH-skytter. 

Klassifisering må gjøres i et internasjonalt stevne og det skal gå et stevne i Hannover i 

Tyskland, hvor dette kan gjøres. SH-gruppa i forbundet dekker en stor del av 

kostnaden knyttet til dette, men ønsker at kretsen bidrar litt (3000kr) for å dekke 

utgifter knyttet til klassifisering. Kretsen innvilger 3000kr i støtte etter søknad til 

klassifisering. 

 

 

Referent: Ida Vasaasen 


